



### Freak Phantom

The mysterious Freak Phantom is a timepiece of true invention. Produced as a limited series of 99, it uses silicon in its patented balance spring (Si 1.1.1) and almost all the escapement. The entire movement, including the oscillator, is produced in-house by Ulysse Nardin and delivers a remarkable power-reserve of more than eight days. ----- Hours and minutes shown by rotation of the mechanical movement. Small seconds on the flying tourbillon. Hand-wound by the case back. Time-setting by the bezel. Pink gold case. Retail prices: CHF 128,000 USD 137,000 € 118,000

Movement	Mechanical hand-wound, UN-208 calibre, carrousel-tourbillon (1 revolution in 1 hour), flying tourbillon (1 revolution in 1 minute), patented silicon balance spring, non-lubricated silicon escapement, 28,800 vib/hour, slip-spring power-reserve of more than 8 days
Functions	Hours and minutes shown by rotation of the movement Small seconds on the flying tourbillon
Case	18k pink gold, 45 mm Hand-wound at the back, one full rotation equivalent to 12 hours of power reserve Time set by unlocking and rotating the bezel
Dial	Open-worked Carousel tourbillon for the hours and minutes, flying tourbillon for the seconds
Bracelet/Strap	Black crocodile leather with folding clasp



### Freak Phantom

Mystérieuse en apparence, la Freak Phantom est une montre véritablement inventive. Proposée en édition limitée à 99 exemplaires, elle incorpore un spiral breveté (Si 1.1.1) et un échappement majoritairement fabriqué en silicium. Son mouvement entièrement produit au sein des ateliers Ulysse Nardin, oscillateur compris, offre une incroyable réserve de marche de plus de huit jours. ----- Heures et minutes indiquées par la rotation du mouvement mécanique, petite seconde sur le tourbillon volant. Remontage manuel par le fond de boîte, réglage de l'heure par la lunette. Boîtier en or rose. Prix publics : CHF 128'000.- USD 137'000.- € 118'000.-

Mouvement	Mécanique à remontage manuel, calibre UN-208, carrousel-tourbillon (1 révolution en 1 heure), tourbillon volant (1 révolution en 1 minute), spiral breveté en silicium, échappement non lubrifié en silicium, 28'800 alternances/heure, réserve de marche à bride glissante supérieure à 8 jours
Fonctions	Heures et minutes indiquées par la rotation du mouvement Petite seconde sur le tourbillon volant
Boîtier	Or rose 18K, 45 mm Remontage manuel par le fond, un tour complet correspondant à 12 heures de réserve de marche Ajustage de l'heure par la lunette après déverrouillage du dispositif
Cadran	Squelette Carrousel tourbillon pour les heures et minutes et tourbillon volant pour les secondes
Bracelet	Crocodile noir avec boucle déployante